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Besvarelse af spørgsmål 404 alm. del stillet af udvalget den 16. marts 

2021 efter ønske fra Mona Juul (K). 

 

Spørgsmål:  

Kan ministeren bekræfte, at det pr. 1. marts 2021 er cirka 8 pct. af ansøg-

ningerne vedr. lønkompensation, udgifter til faste omkostninger m.v., hvor 

ansøgeren hverken har fået godkendt eller afvist sin ansøgning? 

 

Svar: 

Det er korrekt, at der pr. 1. marts 2021 var ca. 8 pct. ud af de knap 288.500 

ansøgninger modtaget på tværs af kompensationsordningerne, hvor sags-

behandlingen ikke var afsluttet. Cirka 87 pct. af de ikke færdigbehandlede 

sager var modtaget indenfor 3 uger op til den 1. marts 2021, og for alle de 

øvrige sager var virksomhederne kontaktet af Erhvervsstyrelsen mhp. 

yderligere dokumentation.   

 

Det bemærkes, at der hele tiden arbejdes på at forbedre sagsbehandlings-

processen yderligere, bl.a. gennem udvikling af automatiske kontroller 

vha. offentlige data. Hermed kan Erhvervsstyrelsen nu ”straks-afgøre” en 
stor del af ansøgningerne. 
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